
‘Inspiratiebron voor mijn 
columns waren de diverse 
ontwikkelingen in ons beroep 
en mijn grote liefde voor het 
notariële vak. Nog steeds vind 
ik het het mooiste beroep. 
Waarom? Omdat je in samen
spraak met cliënten een 
oplossing zoekt voor juridische 
vraagstukken. Je praat met 
allerhande mensen over de 
belangwekkende aspecten van 
hun leven. Mooier kan niet!’

Geen tijd over

‘Ik wilde me na mijn afscheid 
bezighouden met “doodgaan 
op internet” en de kunstcol
lectie van mijn oom. Over  
die verzameling is een boek 
gepresenteerd en er zijn 
verschillende werken uit 
verkocht, waarvan de 
opbrengst naar een goed 
doel gaat. Specifiek gericht 
op doodgaan op internet heb 
ik me niet, maar ik bespreek 
het onderwerp wel altijd  
met cliënten. 
Net zoals mensen die met 
pensioen gaan denken, dacht 
ik dat ik na mijn voorzitter
schap heel veel tijd over zou 
hebben. Niets is minder waar. 
Naast mijn praktijk en het 
volgen van de Grotiusoplei
ding voor estate planning, 
vervul ik diverse bestuurs
functies in Leiden. Zo ben  
ik voorzitter van de onder
nemersvereniging in Leiden. 
Doel is om op lokaal niveau 
het ondernemersklimaat  
te versterken.’ 

Notariaat Magazine blikt terug op de afgelopen 
jaren. Wat is er gebeurd met de ambtgenoten die 
ooit vol enthousiasme vertelden over hun werk, 
hun ambitie, hun passie of hobby? 
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Warm hart

‘Als voorzitter vond ik de 
contacten met de buiten
wereld erg interessant. Ik was 
altijd positief verrast welk een 
warm hart zij het notariaat 
toedroegen. Soms waren zij 
nog enthousiaster over ons 
vak dan wijzelf. We mogen 
dan ook best wat zelfbewuster 
zijn, want niet voor niets 
vinden andere beroepen veel 
elementen van ons vak 
aantrekkelijk.’

LeGitimiteit

‘De legitimiteit van ons vak is 
niet meer zo vanzelfsprekend 
als dertig jaar geleden. Een 
fundamentele verandering  
is de komst van ICT. Hierdoor 
moeten veel beroepen en 
bedrijven zich opnieuw 
uitvinden. Des te meer denk 
ik dat we het accent moet 
leggen op onze toegevoegde 
waarde: de juridische inhoud 
van onze dienstverlening. 
Daarnaast is het notariaat  
de laatste jaren diverser 
geworden. Volgens mij kan 
dat goed. Het is goed om 
ontwikkelingen te omarmen 
en te kijken hoe we daar als 
beroepsgroep ons voordeel 
mee kunnen doen. Zo’n 
ontwikkeling als de HEMA, 
mijn eerste reactie was ook:  
‘dit moeten we niet willen’, 
maar nu ben ik genuanceerder. 
Misschien kan het helpen de 
bekendheid van ons vak te 
verbreden.’
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